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Ny Fiber Stadsnätsbolaget 
 

 
Ny fiber i Söderby 

 

Många har anmält/visat intressa för att ansluta sig till  

Stadsnätbolaget fiber.  

Stadsnätsbolaget får inte använda den fiber som Telia redan lagt i 

områder utan att en ny fiber måste dras. 

 

Styrelsen har godkänt att ny fiber får dras och att alla får möjlighet 

att ansluta sig till den. Det betyder att man kan välja mellan  

Stadsnätsbolagets och Telias fiber i framtiden. 

Om styrelsen inte godkänt att en ny fiber fick dras skulle 

Stadsnätsbolaget ändå använt så kallad ledningsrätt och  hade då 

haft rätt att dra fiber till de fastigheter som beställt fiber från 

Stadsnätsbolaget. 

 

Den nya fibern är en öppen fiber där flera operatörer kan anslutas  

 

Tidplan: Grävning /fräsning  kan eventuellt starta under höst,  

vinter 2017, planerat klart under första halvan 2018 (tidplan 

kommer att uppdateras)  

 

Avtalet med Comhem har förlängts så att TV och Internet kan 

fortfarande användas på samma sätt som tidigare. 
 

 

Styrelsen NSSF 

 


